
 
Uitnodiging voor de Algemene Ledenvergadering  

                            
             Datum           : Woensdagavond 19 april 2023 

Aanvang        : 19.00 uur Tossen en aansluitend ALV om 20.00 uur 
Locatie  : Clubhuis ”Break” 

 

 
Om het boekingsjaar 2022 af te kunnen sluiten en jullie mee te nemen naar de diverse ontwikkelingen binnen 
onze verenging willen we je uitnodigen voor de ledenvergadering van 2023. In de aanloop naar het nieuwe 
tennisjaar hebben wij al enkele wijzigingen doorgevoerd binnen het bestuur. N.a.v. de oproep van de leden 
enquête in November heeft Ellen Hudepohl aangegeven het bestuur te willen versterken. Ook hebben wij een 
nieuwe penningmeester gevonden. 

 

AGENDA  
 

1. Opening door de voorzitter 
 

2. Terugblik 2022 & Vooruitblik 2023 
 

3. Financiën 
 

4. Bestuurssamenstelling 2022 - 2023 
 

2022  2023  

Rol Naam Rol Naam 

Voorzitter: Bastiaan Arkes Voorzitter: Ellen Hudepohl 

Penningmeester Bart van Dijk Penningmeester Herman Weekamp 

Secretaris Ashley Aimee Belt Secretaris Ashley Aimee Belt 

Alg. bestuurslid – 
Jeugdzaken 

Danieke Alg. bestuurslid - 
Jeugdzaken 

Bastiaan Arkes 

Alg. bestuurslid – 
Sponsoring 

Henk Wellen Alg. bestuurslid - 
Sponsoring 

Henk Wellen 

Alg. bestuurslid – 
Accommodatiezaken 

Roel Botter Alg. bestuurslid – 
Accommodatiezaken 

Roel Botter 

Alg. bestuurslid -  
Sponsoring 

Sharon Feddema Alg. bestuurslid  

 
Ellen Hudepohl is vanaf januari reeds betrokken binnen het bestuur, Bastiaan is daarbij de 
jeugdcommissie aan het ondersteunen. Sharon Feddema en Bart van Dijk zijn aftredend. Herman 
Weekamp zal de rol van Bart overnemen binnen het bestuur.   

 
5. Terugkoppeling leden enquête a.d.h.v. presentatie 

 
6. Vrijwilligersvergoeding 

 
7. Ontwikkelingen Padelbanen en Multi Functionele Accommodatie 

Tennisvereniging Slagharen is bezig met realiseren van Padelbanen nabij de tennisbanen, hiervoor zijn 
er verschillende acties geweest waaronder subsidie aanvraag bij de Gemeente Hardenberg. Naast deze 
actie speelt er de wens vanuit dorpsbelang Slagharen en de sporthal om een MFA te realiseren. Het 
verzoek ligt bij de tennisvereniging om mee te werken aan deze realisatie. Samen met de aanwezigen 
willen we interactief bespreken wat de wensen vanuit de tennisvereniging hierin zijn wanneer het gaat 
om deelname aan het MFA. 

 

8. Rondvraag 
 

Met vriendelijke groeten, 
Het bestuur van de Tennisvereniging Slagharen e.o. 


